
Korte samenvatting kritiekpunten tijdens platformbijeenkomst: 

Wij willen met de raad en verantwoordelijk wethouder graag overleggen over het 

onderstaande voorstel dat op 10 september ter besluitvorming voorligt in het AB van de 

AVRI: 

Voorstel  

1. In te stemmen met extra inzet door Avri op de volgende instrumenten voor de 

gedragssturing van inwoners om optimaal scheidingsgedrag te bevorderen, daarmee 

duurzaamheid en circulariteit te bevorderen en milieuschade en de maatschappelijke kosten 

van vervuiling van grondstoffen tegen te gaan:  

a. Twee extra medewerkers in te zetten op communicatie gericht op betere afvalscheiding;  

b. Extra activiteiten te ontwikkelen op het gebied van voorlichting, educatie en positieve 

imago-ontwikkeling en daarbij de educatie-activiteiten onderdeel te maken van het 

basispakket om in samenwerking met maatschappelijke organisatie (zoals scholen) meer 

doelgroepen te kunnen bereiken (ouderen, nieuwkomers en scholieren);  

c. Meer informatie-gestuurd te gaan werken en hiervoor chips in minicontainers voor alle 

grondstoffen aan te brengen;  

d. Het ontsluiten van informatie voor inwoners over de eigen afvalprestaties;  

e. Het inzetten van twee afvalcoaches voor afvalscheidingsadvies;  

2. De maatregelen onder beslispunt 1 voor 2021 te dekken door het reeds in de begroting 

2021 opgenomen budget van € 600.000 voor gedragssturing (€ 7,38 per huishouden);  

3. Voor de uitvoering van beslispunt 1c. een investeringskrediet beschikbaar te stellen van € 

1,6 miljoen.  

Met name over het beslispunt 1 c om chips in de minicontainers voor alle grondstoffen aan 

te gaan brengen en de daarbij behorende beslispunten 2 en 3 die de financiering hiervan 

betreffen, waren tijdens de platformbijeenkomst diverse raadsleden uit verschillende 

gemeenten uitermate kritisch.  

Die kritiek, die door de fractie van D66 gedeeld wordt, omhelst meerdere punten, zowel 

inhoudelijk als procedureel: 

1 – het invoeren van chips voor alle containers zal naar verwachting bij inwoners flinke 

weerstand oproepen. Met name omdat niet zeker is hoe met de persoonlijke gegevens van 

inwoners omgegaan gaat worden en ook omdat het een instrument van handhaving (boetes) 

kan worden.  

2 - In het stuk wordt aangegeven dat dit keer we als AVRI bij de communicatie zelf de regie 

willen houden, dat is echter nu al niet gelukt. De eerste berichtgeving over de invoering van 

de chips (nb: het besluit moet nog officieel genomen worden, de krant brengt het als feit) 

levert al direct veel negatieve reacties op onder inwoners (ook nadat net bekend is 



geworden dat AVRI de verspreiding van de gratis afvalzakken voor plastic afschaft. De timing 

(en de communicatie hierover) van dit alles is erg ongelukkig.  

3 – de invoering is kort op de invoering van ondergrondse restafval containers, wat niet 

soepel verlopen is en veel onbegrip opriep bij inwoners. Dit proces is nog niet afgerond (nog 

niet overal zijn de containers geplaatst). Dat is in ieder geval in onze ogen een uitermate 

ongelukkige timing.  

4 - over nut en noodzaak is door de raden niet gesproken, zij hebben hier ook lastig invloed 

op aangezien er maar twee weken zitten tussen de platformbijeenkomst en de AB 

vergadering van 10 september waarop het besluit genomen zou moeten worden (het staat 

in ieder geval op de agenda om over te besluiten). Voor de raadsleden is het – zeker in 

corona tijd – uitermate lastig om in zo’n korte tijd mening te vormen en de eigen 

verantwoordelijk wethouder een opdracht mee te geven (NB: Het AVRI bestuur gaf aan dat 

de korte tijd tussen platformbijeenkomst en AB bijeenkomst te wijten is aan de 

zomervakantie).  

5 – Er wordt een investeringskrediet van 1,6 miljoen gevraagd voor de invoering van de 

chips. Dat afgezet tegen de huidige financiële tekorten riep ook de nodige vraagtekens op.    
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